
Årsmøte i hytteforeningen Simskar, Granli og Tangen 

Fiplingdal Skole, lørdag 28. september 2019 kl. 16.00 

 

Til stede:  Styret, med unntak av Roger Gluggvasshaug.  

I tillegg var tre øvrige hytter representert. Totalt 12 frammøtte.  

 

Styrets leder Mai Vikdal ønsket de oppmøtte velkommen. 

 

Sak 1 Valg av referent og ordstyrer 

 Pia Segtnan ble valgt som referent, Mai Vikdal ble valgt som ordstyrer 

 

Sak 2 Styrets beretning  

 Styrets beretning ble gjennomgått og godkjent. 

 

Sak 3  Godkjenning av regnskap 

 Regnskapet ble gjennomgått og godkjent. 

 

Sak 4  Valg 

 Ståle Olderskog, John Bjørnå og Pia Segtnan sto på valg.  

Alle ble gjenvalgt for en ny toårsperiode. 

  

Sak 5  Kontingent/Brøyting 

Styrets forslag på å videreføre kontingent på 100 kr/år og brøyting på 

600 kr/år ble vedtatt. 

 

Sak 6  Innkomne saker 

Det var ingen innkomne saker. 

 

Sak 7  Eventuelt  

Små saker til diskusjon, styret tar med seg dette i det videre arbeidet 

 Styret bes om å se på tidspunkt samt sted for årsmøtet 2020. 

 Det bør ryddes/skoges litt langs Simskarmyrvegen slik at ikke 

greiner soper borti kjøretøy som passerer. Det blir ikke avholdt 

dugnad, men hytteeierne anmodes om å rydde litt, gå gjerne 

sammen med andre hytteeiere. Det er viktig at det blir ryddet 

bort kvist mv slik at det blir pent etter rydding. 

 Det er kommet henvendelse til å støtte innkjøp av Lego til å ha 

på skolen i Fiplingdalen. Det blir åpnet for Legoaktiviteter på 

skolen, åpent også for hytteeiere og barn på besøk. 

Hytteforeningen gir ikke dette tiltaket økonomisk støtte. 



 Det skal legges et lass med grus også på parkeringsplassen i 

Granlia. Det er lagt to lass ved Simskarmyrvegen. Dette betales 

av hytteforeningen. 

 Opprusting av Simskarmyrvegen pågår. Dette er utgifter 

hytteeierne langt Simskarmyrvegen skal betale ihht. Veglovens 

§54.  

 

 

 

 

 

 

Pia Segtnan 

Referent 

 


